
Beantwoording schriftelijke vraag 

Onderwerp: Ellerhuizerbrug

Portefeuillehouder: Eltjo Dijkhuis

Datum beantwoording: 15 maart 2021

Datum indienen vraag/vragen: 1 maart 2021

Vragensteller: CDA Het Hogeland

Fractie: CDA Het Hogeland

Aan de gemeenteraad

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de gemeenteraad 
gestelde vraag/vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij als volgt.

Alvorens uw vragen te beantwoorden, laten wij u weten dat wij de beantwoording van uw vragen 
graag mondeling hadden willen doen in het eerste raadsoverleg, na binnenkomst van uw vragen. Dit 
zou 3 maart 2021 zijn geweest. Echter stond de procedure dit niet toe. 

Vraag 1

Klopt de berichtgeving in de media en is het college op de hoogte gesteld door de provincie 
Groningen dat renovatie van de Ellerhuizerbrug voorlopig niet aan de orde is en dat de brug gesloten 
blijft?

Beantwoording

We zijn als gemeente Het  Hogeland ambtelijk op de hoogte gesteld van het feit dat nog niet duidelijk 
is wanneer  renovatie van de Ellerhuizerbrug aan de orde is. Wel is de provincie  begonnen met 
voorbereidend onderzoek. De brug is een Rijksmonument, dit maakt het voor de provincie 
complexer. Het signaal is door de provincie afgegeven dat dit vaarseizoen de brug nog zeker 
gestremd zal zijn. Om duidelijkheid te krijgen van de provincie, over wat de plannen met de brug zijn 
en wanneer wij herstel kunnen verwachten, is het onderwerp ook op de agenda geplaatst voor het 
periodieke bestuurlijke overleg met de gedeputeerde. Echter door organisatorische omstandigheden 
heeft dit overleg nog niet plaats gevonden. Wij verwachten dat binnenkort dit overleg zal plaats 
vinden.  

Beantwoording schriftelijke vraag/vragen 

cf. art. 32 Reglement van Orde gemeenteraad 
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Vraag 2 

Bent u met ons van mening dat dit besluit onacceptabel is. Mede gelet op het feit dat hier sprake is 
van een rijksmonument uit 1928, welke gelegen is in onze gemeente, dat niet hersteld gaat worden?

Beantwoording 

Ook wij zijn van mening dat de brug zo spoedig mogelijk hersteld moet worden en dat daarmee ook  
de stremming voor het vaarverkeer zo snel mogelijk wordt opgeheven. 

Vraag 3

De brug speelt een cruciale rol in de vaarrecreatie van het rondje Het Hogeland. Heeft het college/de 
gemeente contact over het onderhoud van de Ellerhuizerbrug met de provincie? 
Zo nee, waarom niet?

Beantwoording

De brug speelt inderdaad een belangrijke rol in het genoemde rondje. Dit geldt overigens voor de 
meeste bruggen in dit rondje. Zoals aangegeven  in de beantwoording van vraag 1, is het onderwerp 
Ellerhuizerbrug een agendapunt  voor het eerstvolgende bestuurlijk overleg met de 
verantwoordelijke gedeputeerde. 

Vraag 4

De Watersportvereniging Noord Groningen is zeer ongerust over de ontstane situatie en heeft, 
volgens de berichtgeving, inmiddels een brief richting de provincie gestuurd. Heeft het college/de 
gemeente ook contact met de Watersportvereniging over dit onderwerp of gaat dit nog komen?

Beantwoording

Nee, er is nog geen contact geweest met watersportvereniging Noord Groningen. We zullen op korte 
termijn een ambtelijk overleg gaan plannen. 

Vraag 5

Is het college bereid om zich tot het uiterste in te spannen om de provincie te bewegen in een zo 
spoedig mogelijk herstel?

Beantwoording

Ja, zoals bij de beantwoording van vraag 2 is aangegeven zijn wij ook van mening dat de brug zo 
spoedig mogelijk hersteld moet worden. De brug moet wat ons zo snel mogelijk weer functioneel zijn  
voor weg- en vaarverkeer.
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Vraag 6

Heeft het college richting de provincie stappen ondernomen of het mogelijk is de brug voor het 
komend vaarseizoen op een veilige manier tijdelijk bedienbaar te krijgen?

Beantwoording

Dit zal in het gesprek tussen de gedeputeerde en de portefeuillehouder een onderwerp van gesprek 
zijn, waarbij de insteek is dat de brug zo snel mogelijk weer bedienbaar is. De uitkomst zullen we u 
laten weten.

Vraag 7

De provincie spreekt in haar berichtgeving over eventuele alternatieven. Welke alternatieven 
worden er onderzocht en wat zijn hiervan de consequenties?

Beantwoording

Er is bij ons niets concreet bekend over alternatieven. De Ellerhuizerbrug is een cruciale brug in de 
vaarrecreatie. Ons uitgangspunt is dan ook dat alle alternatieven, die de provincie eventueel in 
gedachten heeft, de vaarrecreatie niet mogen belemmeren. 

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

P.P.M. van Vilsteren, H.J. Bolding,
Gemeentesecretaris Burgemeester


